
 

Det Fælles Aftagerarrangement blev efterfølgende evalueret kvantitativt med en svarprocent på 74 %. 

Evalueringen er gengivet herunder.  

  

 

Spørgsmål: Angiv venligst, hvor tilfreds du overordnet set er med Ingeniøruddannelsernes Fælles 

Aftagerpanelsarrangement 2018  

  

     
    

 

Spørgsmål: Jeg blev inspireret af de fire oplæg på kobbertrappen  

  

     
  

  

  

Spørgsmål: Jeg fandt øvelsen med prioritering af kompetencer for fremtidens ingeniører spændende!  

  
  

  



 Spørgsmål: Delen hvor man mødte alle ingeniøruddannelserne, øl smagning og lidt mere var god!  

     
  

  

 

 Spørgsmål: Der var gode muligheder for netværk / sparring med SDUs ansatte og studerende!  

     
 

 

 Spørgsmål: Der var gode muligheder for indbyrdes netværk imellem aftagerpanelsmedlemmerne!  

  
  

   

 

Spørgsmål: Arrangementet udfordrede mine holdninger!  

 


